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W dniu 23.VI.20l3 roku na Walnym Zgromadzeńu Członków do Rady Nadzorczej w
wyborach uzupełniających zostali wybrani: Ewa Lenartowicz, Jarosław Wiśniewski i Ewa
Zienkj.eńcz- Komorowska. Tak więc RadaNadzorcza składała się z nasĘpujących osób:

Marek Gajewski-Pruewodńcący RN, Maria Leszkiewicz - Z-caPrzewodniczącego RN,
Mńgorzata Minakowska - Sekrętarz RNo Marek Glenc, Anna Kwiatkiewicz,Ewa
Lenartowicz,LeszekPietrzak, Hanna Szczęsna-SąrmńsĘ Jarosław Wiśniewski, Marcin
Wiśniewski, Ewa Zienkiewicz-Komorowska.

W dniu 2.YII.2013 roku na pierwszym po WZ posiedzeniu zgłoszono votum nieufirości
wobęc Przewodnic7,ącego Rady Nadzorczsj Pana Marka Gajewskiego i z$oszono wniosek o
jego odwołanie. W głosowaniu wzięło udńń 9 osób; za odwołaniem oddano 6 głosóq 2
przeciw i przy jednym głosie ws,trzymującyrr się Pan Marek Gajewski ptzestał pehrić funkcję
Przewodniezącego Rady, Po dyskusji upadł wniosek o powołaniu nowego Przewodniczącego,
jak również o dokonanie zrrrian w Prezydium Rady i postanowiono, że Radą kierować będzie
dwuosobowe Prezydium Pani Maria Leszkiewicz i Pani MńgoruataMinakowska. Na tym
posiedzeniu podjęto decyĄę o otwarciu dla cźonków Spółdzielni posiedzeń Rady
Nadzorczej, pozazebraniami dotyczącymi spraw osobowych oraz wewąfizrrych
organizacyjnych Rady. Zewzględuna niepełny skład Rady, wnioskowano o zrvołanie w

Ębie pilnym V/alnego Zgromatzerią którego celem byłyby wybory uzupełniające do Rady.

Wniosęk upadł, dńe osoby głosowĄ zą pozostali cźonkowie RN byli przeciwni uważnjąc,
żętakł skład ilościolvy pozwala na prawidłową pracę Radr Na posiedzeniu wześniowym
pani Anna Kwiatkiewicz poinformowałą że z-e względu na sprawy zawodowe musi
nezygnowń zpracy w Radzie, pozostając w jej składzie aż do odwołania j ej prusz Walne

Zgtomadzenie. Rada de facto pracuje w składzie dziesięcioosobowym.

Decyzją Rady wprowadzono, jako punkty stałe do porządku obrĄ korespondencję oraz
spra\ły różne. Ustalono jako stały termin zebrń, poza wyjątkowymi sytuacjami, drugi
poniedziałek miesiąca. W kżdy frzeci czwartek miesiąca pełnione są dyżury członków RN,
na które zawszę z$aszają się cżonkowie Społdzielni.

W dniu 28.X.20l3 roku został postawiony wniosek o powołanie przewodnicącego Rady.
§/ysunięto kandydaturę p. Elvy Zienkiewicz-Komorowskiej, która vłyraziłazgodę i po tajnym
głosowaniu jednogłośnie została wybrana na Ę funkcję, którą pełni do chwili obecnej. Na tym
posiedzeniu ponownie zgłoszono wniosek o zwołanie WZ celem uzupehrienia Rady do

statutowej ilości 13 osób ale wniosek nie przeszedł.

W czasie rocznej kadencji podjęto wiele uchwał w tym między innymi: powołanie Komisji
Technicznej (akkolwiek nie określono zakresu jej działania), powołanie i zatwietdzenie planu



prac Komisji Rewizyjnej, parokrotnych zmian w preliminarzu remontowyn na rok 20L2-2aI4
doĘcząsyń: Kolonii Kępa Potocką Kolonii Mickiewicza, nabycia na własnośó działl<L

wzdŁuż budynku A Kolonii III, ustanowiono shrźpbność gruntową Kolonii Mickiewicza. Do
RadyNadzorczej wpłynęło szereg pism z Kolonii Kępa Potocka w sprawie likwidacji zsypów.

Rada w obecnym składzie takiej uchwĄ nie podjęłą a pismo wystosowane w tej sprawie do

Rady Kolonii zostńo wystosowane pmez Prezydium po zasięgnięciu informacji w Zarzątzie
o konieczności likwidacji zsypów w związku z nową ustawą tzw. ,,śmieciową". Odrzucono

projekt uchwĄ przygotowanej ptzęz Zarząd doĘczący zmian Regulaminu Rad Kolonii. Nie
wdrożono natomiast rczvłażnnej konsultacji z Radami Kolonii. Nie wymieniamy wszystkich
podjętych uchwał, podjętych ptzaz Radę ponieważ są one do wglądu w biurze Spółdzielni.

Wielokrotrie omawiano konieczrośó zajęcia się działalnością społeczno-kulturalną

możliwością efektywniejszego wykorzystania Klubów pozostających w naszych zasobach.

Sprawy te są nadal pozostają otwarte, dotychczas nie podjęto żadnych ńqZryychdecyzji.

RN zajmowała się również losami Parku Żyńciel* Wspótnie z Z,aruądem ustalono aby

mł:ócić się do cźonków Społdzielni i na podstawie ich opinii wyrazonej w imiennej ankiecie,

podjąć decyzje na temat dalszych losów Parku Żyńcielu PruewaĘła opinią żeby Park
pozostał w naszej gestii i Spółdzielnia będzie ponosiła koszty złłiązane z jego utąmania.

Dńa 9.12.2013r. Rada Nadzorcza po dyskusji podsumowującej próbny okres pracy Pani

Barbary lkuszowiec i rekomendacji Pana Prezesa podejmując stosowną uchwałę, ptzdłuĘła
l|ac7asnieokreślony umowę o pracę jako członka Zarąflu.

Rada strrierdńłą że przy omawianiu spraw finansowych na posiedzeniach winien być
główny księgowy Pan Dziewior a pray omawianiu §praw o aspekcie prawnym Pan mecenas

Wodzimierz Loręnc. Zostaliśmy poinformowani o sprawach sądowych prowadzonych przez

Spółdzielnię, o zadłużeniach lokali mieszkalnych i lokali użytkowych i krokach podjętych

ptzez Spółdzielnię w celach windykacyjnych. Niestety §pra\ily te napotykają fua zrlaszlrc

trudności a zadłużenia sięgają nlacntych kwot. Rada Nadzorcza zobońązała Zarząd, do

zawiadamiania członków RN o terrninach konkursów ofert, na wykonywanie prac

ręmontowych jak równiez o termirrach negocjacji, co umoź{iwi obecnośó upowaźnionych
przedstawicieli Rady, j ako obserwatorów.

Melokrourie na posiedzeniach Rady ponrszano sprawę nieprawidłowo działającej stony
irrternetowej Społdzielni } araz nie wykonanie przez ZN?Ąd 12 i 13 uchwĄ Walnego

Zgromadzeńa 20t3. Stwierdzono, że wielokrotrie materiĄ już zatńeszczone na stronie

internetowej, oJrikną" bądz ą kasowane. Mimo, ż-e nasz-ę postulaty w tej sprawie nie

prą,,niosły rezultaów Rada nie wyciągnęłą żadnych konsekwencji w stosunku do Zanądu.
Również niektóre protokóły z posiedzeń RN budzą z.asttzsżęńa członków Społdzielni i
członków RN poniewaz uwazają oni, że nie oddają one wiernie przebiegu obrad.

Znacmą ilość czasu pochłania ro4atywanie korespondencji cźonków Społdzielni, niektóre

sprawy ńe Leżą w kompetencjach Rady Nadzorczej a Zarz,ąful Czasuń sprawy zglaszane

przez cźonków ą bardziej skomplikowane i rozwiąanie ich trwa dłuzej nż mogłoby się

wydawaó, RN zapewnią żs wszystkie sprawy zostały poddane amlińe i konsultacji z



Zarądem, aw szczęgólnych prrypadkach z mecenasem.Uwaźnrly, żn na posiedzeniach RN
powinna być roąpatrywana korespondencja doĘcą€a spraw ogólnych a ze sprawami

prywatnymi spółdzielcy powinni się z$aszac się na dyirq członków Rady. Zwłaszęza żę

wszystkie te sprawy są pmekazywane ptzęz dyżurujących na ogólnych posiedzeniach.

Między innymi zpstńa podjęta próba romliąrańa problemów członków Spółdzielni Kolonii
III cry też zgłaszanych skarg na sklep z alkoholami w Kolonii II. Ponadto powołano zespół

do rozpatrzenia licznych pism kierowanych do Zarządu i Rady Nadzorczej przez cńat*a
Spółdzielni Kolonii Mickiewicza a dotyczących prawidłowości naliczanych opłat za
powierzchnię mieszkalną i garażową. Cżonkowie Rady wzięli adzlLń w spo&aniu z
gospodarzami kolonii pozostającymi w sporze zZarząńem w sprawach umowy najmu zaich
lokale mieszkalne, ich pełnomocnikięm oraz cźoŃami Zuząful. Prezes zapewnił zebranych

o chęci polubownego załatwienia sprawy. Członkowie Rady zdają sobie sprawę, że tego typu

§prawy naLeą do za}resu pac Z.arząfu" natomiast Rada będzie nadal interesować się tym
zagadńeńem i mamy nadńĄę, że sprawa tabędńemtńapozyfywny epilog dla obu sfon.

Cąść cźonków Rady uwżą żn ptaca w tak okrojonym składzie, jak równieżpoznstańająca
wiele do Ęczenta frekwencja na posiedzeniacĘ bardzo utrudnia pracę a wielokrotnie prawie
ją uniemożiwia. SĘd apel do WZ o uzupełnienie składu Rady do statutowej ilości 13 osób.

Rada Nadzorcra zapomała się z raportem i opinią biegłego rewidenta zFirmy Auxilium
Audyt Sp; z o.o. Sp. K. z Krakowa dotycącym badanią sprawodania firuursowego za okres

t.0I-31.1ż.2013 roku wystawionym w dniu 5.05.2014t. Badanie sprawozdania finansowego,

oraz weryfikacji jego wyniku i prawidłowości obliczeń podatków , sHadek ZUS dokonano

met. wyrywkową przy zastosowaniu próbek. Wg sprawońańa Zarzą&l pomimo wydatków

na remonĘ i eksploatację rok 2013 został zakohczony dodatnim wynikiem finansowym w
kwocie ok.4 493 000,00 ź.

\M związlru z atrTymaną informacją w qprawie próby udzielenia Wez Zarąd innemu
podmiotowi gospodarczemlpoĘcrJa w kwocie 2.000.000 /dwa miliony ńotycU ze środków

Spółdzielni, na ostatrim posiedzeniu skierowano zapytania w tej sprawie do pana Prezesa.

Uzyskano infonrrację, ze transakcjatamińa prąmieśó korzyść Spółdzielni a kwota ta nie

wymagała zgody ań WZ ani RN a wn tym sprawa ta 3uż nie jest istotna ponieważ do

podpisania umowy nie doszło. Ponadto pan Prezes oświadczył, ze celowo nie inforrnował

Rady Nadzorczej o zamiarzp udzielenia poĘczlrj ponieważ zakłńń, że Rada nie wyraziłaby
zgody na jej udzielenie. Ponięważ większośó Rady nie była usatysfakcjonowana takimi
wyjaśnieniami padł wioset o przegłosowanie uchwĄ odwoĘąqej pana Prezesa zę

stanowiska. Podczas glosowaniem nad uchwałą był 9 członków RN, głos za oddało szr;ść

osób , dwie prueciw przy jednym wstąrmującym się. W 
^^łiązk\lzpowyżsrym 

poddano pod

głosowanie wniosek o odwołanie pana Prezesą wynik głosowania: za odwołaniem były 4
osoby, prueciwko 5 osób. Pan Prezes Robert Poszwiński pozostał na swoim stanowisku.
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